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Interpelacja radnego 

Mając na uwadze doniesienia medialne o odwołaniu corocznego wydarzenia artystycznego -

15 edycji Lublin Jazz Festiwal, zaplanowanego w dniach 8 - 14 lipca 2024 r., proszę o 

udzielenie wyjaśnień na poniższe zapytania tj.: 

1) Dlaczego odbywający się od 14 lat Lublin Jazz Festiwal został odwołany? Jakie były

powody rezygnacji z 15. edycji Lublin Jazz Festiwal?

2) Dlaczego 15. edycja Lublin Jazz Festiwal odwołana została w ostatniej chwili, co

spowodowało rozgoryczenie i dezorganizację planów zawodowych zaproszonych

artystów, o czym informowały media publiczne i social media?

3) Jaka kwota w budżecie Miasta (Centrum Kultury) była zarezerwowana na

sfinansowanie Festiwalu i na co została przeznaczona po jego odwołaniu?

4) Kto podjął decyzję o odwołaniu 15. edycji Lublin Jazz Festiwal?

5) Jakie jeszcze inne wydarzenia artystyczne i kulturalne zaplanowane do

sfinansowania w budżecie Miasta Lublin na rok 2024 r. nie zostaną przeprowadzone

lub zostaną odwołane?


